
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-19, § 11 

 

 Tid: 19 mars 2009 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 30 mars 2009 

  

 

 

Petter Lindfors                         Jari Visshed                                 Kenneth Nilsson 

                                                 (§ 25) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

  

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-24, 26-29 

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp) tjänstgörande 

Håkan Thorén (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Bo Holmberg (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande § 25 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Ann-Christine Nyberg, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 11 

City i samverkan. Begäran om bidrag 

Dnr E2009-140-00345 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden beslutar att lämna bidrag för år 2009 till organisationen 

 City i samverkan med 1 mnkr i enlighet med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 2 mars 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) tjänstgörande ersättaren Claes Fleming (fp) 

 föreslog att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 

 

2) Ledamoten Kenneth Nilsson m fl (s), ledamoten Emilia Hagberg (mp) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslog: 

1. Ärendet återremitteras. 

2. Kontoret få i uppdrag att återkomma till nämnden med en redogörelse för hur 

 stora ekonomiska bidrag de övriga olika intressenterna bidrar med. 

3. Kontoret få i uppdrag att återkomma med ett yttrande från 

 exploateringsnämndens handikappråd. 

4. Kontoret få i uppdrag att återkomma med ett förslag där exploateringsnämnden 

 villkorar sitt bidrag med att även gatuteater, stora anslagstavlor för icke-

 kommersiell affischering och andra kulturella och icke-kommersiella 

 verksamheter finns med i planerna för 2009. 

5. Därutöver anförs följande: 

 

Vi håller med om att det är värdefullt att aktörerna i Stockholms city gemensamt 

arbetar med att öka värdet och attraktionen på stadens citykärna. Men stadens 

nämnder har också ett annat uppdrag: att se till att Stockholms city är öppet och 

tillgängligt för alla stockholmare. Det innebär att staden ska tillse att även icke-

kommersiella verksamheter och olika kulturella verksamheter ska finnas i city. Det 

innebär att till exempel gatuteater är lika viktig som gatuhandel och att 

anslagstavlor för alternativ kultur är lika viktiga som dyra reklampelare.  

Ett stort inslag av kulturella och icke-kommersiella aktiviteter gör stadens centrum 

både mer attraktivt och tryggare för alla. 2008 var stadens bidrag ca 1/3 av hela 

budgeten. Det är en orimligt stor summa med tanke på att det är stora ekonomiskt 

starka företag som ingår i City i samverkan. Innan nämnden fattar beslut om bidrag 

är rimligt att veta hur mycket stora affärskedjor som Lindex och HM bidrar med 

och också hur pengarna fördelar sig på de olika projekten . I övrigt måste City i 

samverkan även ske i samverkan med Tillgänglighetsprojektet. Handboken för 

utformning av tillgänglig och användbar miljö som har antagits av trafiknämnden 

2008 måste följas. Enligt funktionshindersombudsmannen handlar de flesta 

anmälningar om enkelt avhjälpta hinder om otillgänglighet inom näringslivets 

lokaler. Gatupratare kan t ex. vara hindrande för rörelsehindrade och synskadade. 

Det framgår inte i ärendet om handikapprådet har yttrat sig. 

 

Härefter framlades följande förslag till beslut: 



  

 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och tjänstgörande ersättaren Claes Fleming 

 (fp) ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet)  

 

Omröstning 

Ordföranden tog först upp förslaget om att återremittera ärendet och ställde det mot 

förslaget att avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutade att avgöra ärendet i dag.  

 

Därefter beslutade nämnden enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Kenneth Nilsson m fl (s), ledamoten Emilia Hagberg (mp) och ledamoten 

Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i förslaget från (s), (mp) och (v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


